
Obecné   z a s t u p i t e ľ s t v o   v Ini 

 

 
 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Ini, konaného dňa 3.6.2024 

Bod 1 Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

Na úvod p. starosta Mgr. Adrián Juhás,. MBA privítal, poslankyne, poslancov, hlavného 

kontrolóra, zamestnancov  a hostí. Otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva v Ini. Požiadal  

o vypnutie zvonenia na mobilných telefónoch.   

Pán starosta uviedol, že program všetci dostali, bol súčasťou pozvánky.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje program zasadnutia 

K bodom programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. I. 

Bod 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie, schválenie 

programu 

Pán starosta do návrhovej komisie navrhol členov v zložení: Marek Hentek, Marianna 

Grmanová 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje členov návrhovej komisie 

Pán starosta  za zapisovateľku určil pani Ivanu Bahík a za overovateľov zápisnice určil: 

Richard Vallo a Simona Szabóová. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov 

zápisnice.  

K 2 bodu programu bolo prijaté uznesenie. OZ č. II. 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

P. Obický prečítal uznesenia zo zastupiteľstva zo dňa 4.3.2024. Skonštatoval, že všetky 

úlohy sú splnené. Uznesenie tvorí prílohu zápisnice. 

Spýtal sa, či sú k uzneseniu nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  



K 3 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č.III. 

Bod 4 Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2023 

Pán Obický predniesol jednotlivé body zo stanoviska hlavného kontrolóra k návrhu 

Záverečného účtu za rok 2023, materiál mali poslanci k dispozícií už pred zastupiteľstvom. 

Opýtal sa, či sú k stanovisku nejaké doplňujúce návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

k Záverečnému účtu za rok 2023.  

K 4 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

Bod 5 Záverečný účet obce za rok 2023 a Individuálna výročná správa obce za rok 2023 

Pani účtovníčka Ivana Bahík prečítala zastupiteľstvu jednotlivé body z vypracovaného návrhu 

záverečného účtu obce a výročnej správy. Predmetné dokumenty mali poslanci k dispozícií už 

pred zastupiteľstvom, zároveň boli vyvesené 15 dní pred konaním zastupiteľstva a sú 

prílohou k zápisnice. Celkové príjmy za rok 2024 boli 163 055,29€, celkové výdavky boli 

163 042,05€, rozpočtovým hospodárením obce vznikol prebytok v sume 13,24€. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez 

výhrad. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia v sume 

13,24€ na tvorbu rezervného fondu. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie Individuálnu výročnú správu obce Iňa za rok 

2023. 

K 5 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 

Bod 6 Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 

Pán Obický predniesol jednotlivé body z návrhu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

na II. polrok 2024, materiál mali poslanci k dispozícií už pred zastupiteľstvom zároveň bol 

vyvesený 15 dní pred konaním zastupiteľstva. Opýtal sa, či sú k návrhu nejaké doplňujúce 

návrhy alebo otázky, neboli podané žiadne. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Iňa na II. polrok 2024.  

Obecné zastupiteľstvo v Ini, poveruje hlavného kontrolóra vykonať kontroly podľa plánu 

kontrol na II .polrok 2024 

K 6 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 



Bod 7 Informácie o plnení rozpočtu za 1Q 2024, rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

Pani účtovníčka Ivana Bahík predniesla informácie o plnení rozpočtu za rok 1Q 2024. 

Informácie tvoria prílohu zápisnice. Zároveň predniesla návrh na rozpočtové opatrenie č. 

1/2024 nakoľko, niektoré položky v rozpočte neboli uvažované a rozpočtované, niektoré boli 

prečerpané. Návrh na rozpočtové opatrenie je prílohou zápisnice. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie informácie o plnení rozpočtu za 1Q 2024.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

 

K 7 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 

 

Bod 8 Prejednanie preklenovacieho úveru na financovanie výstavby nového detského 

a workout ihriska 

Starosta obce predniesol ponuku vypracovanú pánom Ing. Pavlom Peťovským z Prima banky. 

Jedná sa o municipálny (preklenovací) úver na 1 rok, bude slúžiť na úhradu faktúry od 

zhotoviteľa ihriska na obdobie kým nám PPA nerefunduje náklady. Úver sme dali vypočítať 

na vysúťaženú sumu  27 122,64 €, ktorá je 100 % oprávneným nákladom. Po zrealizovaní 

diela a schválení žiadosti o platbu z PPA nám tento úver bude v celej sume preplatený, obec 

zaplatí iba mesačné úroky. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje prijatie úveru z Prima banky v sume 27 122,64€ na 

účel financovania novostavby detského a workout ihriska 

K 8 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 

 

Bod 9 Vyradenie a odpredaj starej traktorovej kosačky, schválenie nákupu novej 

Pán starosta predniesol návrh na vyradenie traktorovej John Deere X155R, nakoľko je 

kosačka nepojazdná od minulého roka kedy sme ju dávali do opravy a ani po servise 

a výmene súčiastok sa ju nepodarilo dať do funkčného stavu. V marci tohto roka sme ju dali 

do iného servisu, kde technik ohodnotil, že výmena hydrostatickej prevodovky by bola 

nerentabilná, odborný servisný posudok je prílohou zápisnice. Z pohľadu účtovníctva je 

zostatková cena traktorovej kosačky John Deere v sume 461,64 €. OZ navrhuje odpredať 

kosačku za 500 €.  

Ďalej pán starosta oznámil obecnému zastupiteľstvu, že obec zinkasovala 36 247,30€ od 

ZSDIS za výrub drevín v katastri obce Iňa, kvôli výstavbe elektrického vedenia Nitra Čermáň 

– Veľký Ďur. Tieto peniaze môžu byť použité na náhradnú výsadbu zelene, starostlivosť o žp 

a tiež nákup techniky na údržbu zelene. 

Z týchto peňazí by sme chceli zakúpiť novú traktorovú kosačku. Dali sme si urobiť 3 cenové 

ponuky, nacenili sme 4 veci (traktorovú kosačku, deflektor, snehovú radlicu a vozík). Cenové 

ponuky sú prílohou zápisnice. Najvýhodnejšia cenová ponuka je v sume 6 108,70€. Vybraná 

firma nám kosačku dovezie, uvedie do prevádzky a zaškolí personál ako ju obsluhovať. 

Chcel by som ku kosačke dokúpiť ešte snehové reťaze. Potrebujeme aj motorovú pílu, 

nakoľko na obecnom úrade nemáme a na brigády používame súkromné. 



Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje  vyradenie a odpredaj traktorovej kosačky John 

Deere za 500 €. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie, že obec zinkasovala 36 247,30 € od ZSDIS 

za výrub stromov 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje nákup novej traktorovej kosačky a príslušenstva 

v sume 6 108,70€. 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie nákup motorovej píly a snehovej reťaze na 

kosačku.  

K 9 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 

 

 Bod 10 Pridelenie nájomného bytu 

Dňa 27.3.2024 bola na obecný úrad doručená výpoveď zmluvy o nájme bytu od pána Ing. 

Mareka Laurenčíka, lehota 3 mesiace začala plynúť 1.4.2024. Takže od 1.7.2024 potrebujeme 

nového nájomníka do 3 izbového bytu v bytovom dome. Dňa 5.4.2024 sme zverejnili oznam, 

že: „Obec Iňa oznamuje, že od 1.7.2024 bude voľný 3 izbový nájomný byt. Záujemcovia 

musia podať žiadosť o nájomný byt spolu s povinnými prílohami do 15.5.2024. Obecné 

zastupiteľstvo posúdi žiadosti na najbližšom zasadnutí v júni 2024.“ Dňa 12.4.2024 nám bola 

na obecný úrad doručená žiadosť o pridelenie nájomného bytu od pána Martina Drienovského 

spolu s povinnými prílohami. Do uzavretia prijímania žiadostí sme neevidovali žiadne iné. Čo 

sa týka žiadostí na byty, ktoré boli na obecný úrad doručené v minulých obdobiach sme 

nemali žiadosť na 3 izbový byt, napriek tomu sme oslovili niekoľko žiadateľov, ktorí ale 

neprejavili záujem o byt.  

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje pridelenie nájomného bytu pánovi Martinovi 

Drienovskému. 

K 10 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 

 

Bod 11 Predĺženie platnosti PHSR  

Poslanci obdržali návrh PHSR- Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Iňa, ktorý 

je potrebné aktualizovať na rok 2024 a 2025, nakoľko bol platný do roku 2023. Nový plán 

PHSR je v procese spracovania a mal by byť k dispozícií od roku 2025. Dokument PHSR 

obec potrebuje k rôznym projektom a výzvam, preto je potrebné, aby bol aktualizovaný 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje predĺženie platnosti PHSR do 31.12.2025. 

K 11 bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 
 

Bod 12 Informácia starostu o akciách a projektoch 

Pán starosta sa poďakoval poslancom, ktorí sa aktívne zúčastňujú a pomáhajú pri obecných 

akciách a brigádach a najmä poslancovi Marekovi Hentekovi za vypožičanie a prácu 

s technikou, ktorú my v obci nemáme a čím nám šetrí obecný rozpočet a zároveň prispieva 

k zveľadeniu obce.  

Na začiatok spomeniem akcie, ktoré sme už absolvovali: 



-MDŽ- rozdali sme pozdrav do schránok 

-Veľkonočné tvorivé dielne- plietli sme korbáče, detičky maľovali vajíčka, tvorili z papiera, 

akcia mala dobrý ohlas 

-stavanie mája – chlapi boli v lese po strom, ženy a deti ozdobovali stužkami, následne sme 

zapálili vatru a opekali si kto si čo doniesol, mali sme tu pani s pelendrekmi a predajným 

stánkom, ktorá bola spestrením akcie 

-deň matiek – každej matke sme kúpili kvietok v črepníku – klinčeky a spolu s poslancami 

sme ich rozniesli 

-MDD – nakoľko nám pršalo sme museli mať akciu v kultúrnom dome namiesto 

multifunkčného ihriska, prišli hasiči a ukázali nám zásah, v kultúrnom dome nám zdravotníci 

ukázali ako podať prvú pomoc pri rôznych zlomeninách, mali sme pripravené súťaže, balíčky, 

maľovanie na tvár, tetovačky, malé občerstvenie a prišli medzi nás maskoti Mickey a Minie 

Mouse. 

-brigáda opilovanie stromov – chcem sa opäť poďakovať za účasť a Marekovi za 

vypožičanú techniku, opilovali sme konáre, ktoré trčali do káblov rozhlasu alebo kamier 

-výrub drevín- ako som vám spomínal dostali sme peniaze a môžeme ich použiť na náhradnú 

výsadbu, samozrejme to musí byť na obecnom pozemku, pripadá do úvahy pri zastávke, pod 

cintorínom ak by mal niekto nejaké návrhy kde a aké stromy do budúcna vieme spracovať 

projekt a zrealizovať výsadbu samozrejme to musí byť vo vhodnom vegetačnom období 

- MIRRI- nedávno zverejnili výzvu na kamery v hodnote 20 mil €, preštudujeme si 

podmienky a možno by sme sa zapojili do výzvy a mohli by sme mať kamerami 

monitorovanú celú obec. 

-NSK rozhlas -podpísali sme zmluvu, čakáme na podpis zo strany NSK, po podpísaní do 30 

dní pošlú peniaze a môžeme opravovať rozhlas 

-detské a workout ihrisko- prebehlo verejné obstarávanie, výherca súťaže je spoločnosť 

Veríme v zábavu, vypracovali nám farebnú vizualizáciu prvkov, informovali sme sa, že 

nemusíme čakať na zmluvu s PPA, aby sme uzavreli zmluvu so spoločnosťou, po uzatvorení 

zmluvy dajú ihrisko do výroby čo môže trvať 4-8 týždňov a potom nám ho zhotovia do 

týždňa. 

-optika v obci- riešim s jednou spoločnosťou možnosť internetu a televízie cez optiku 

-čaká nás akcia Deň obce, ktorú sme si minule schválili teraz len zopakujeme- presunuli sme 

termín na 6.7.2024, 1000€, zahrajú nám S and E band Rikoňovci, čapovanie budeme mať 

zabezpečené nakoľko nemáme našich ľudí, ktorí by to obsluhovali, objednáme skákací hrad, 

budeme mať guláš, maľovanie na tvár a tetovačky, skúsime osloviť vojakov alebo ZVJS o 

ukážku 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie prednesené informácie starostu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 

-otvorenie nového ihriska- spravili by sme oficiálne otvorenie, strihanie pásky, prichystali 

malé občerstvenie,, guláš, cukrová vata,  akcia do 500€ 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu pri príležitosti otvorenia nového detského a 

workout ihriska 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 



 

-súťaž vo varení gulášu- minimálne 5 tímov, obec zabezpečí pitie, diplom pre 1.2.3. 

miesto, do 300€ 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu súťaž vo varení gulášu 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 

-hody 2024- 1. októbrová nedeľa, skúsime zavolať nejaký kolotoč alebo strelnicu, do 

500€Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu hody 2024 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 

-október mesiac úcty k starším- oslovíme škôlku alebo detičky, ktoré by mohli vystúpiť, 

harmonikár, chlebíčky, malý darček, do 600€ 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje akciu október mesiac úcty k starším 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 

 

-nové úradné tabule pred obecným úradom – nakoľko budeme staré odstraňovať keď sa 

bude robiť nové ihrisko, objednáme nové tabule a umiestnime ich pri chodníku smerom 

k obecnému úradu aby občania mohli vidieť aktuálne informácie 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje nákup 2x novej úradnej tabule 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 

 

-odpredaj a vyradenie zariadenia starého detského ihriska a ostatných prvkov pred 

obecným úradom- nakoľko sa blížime k začiatku stavby nového ihriska, je potrebné zvážiť, 

čo spravíme so starým ihriskom, fontánou, erbom, drevenou studňou s prístreškom, lavičkou 

a úradnou tabuľou. Veža so šmýkalkou je drevená a staré hojdačky a preliezka sú kovové, 

ihrisko pred demontážou odfotíme a skúsime predať za symbolickú cenu, pokiaľ by sa to 

nepodarilo kovové prvky dáme do výkupu železa a drevené využijeme na vatru, fontána je 

dlhodobo nefunkčná, pán Arpád Péter prejavil záujem, že by si fontánu opravil na vlastné 

náklady, erb- drevo je prehnité, zem sa použije na vyrovnanie terénu, drevená studňa 

s prístreškom- drevené latky sú rozpraskané a prehnité, nakoľko sa drevo dlhodobo 

neudržiavalo, pán poslanec Hentek prejavil záujem, že by si studňu opravil na vlastné 

náklady, lavička- drevo je tiež prehnité a použijeme ho na vatru, stará úradná tabuľa je zo 

železa, je hrdzavá, dvierka sú ťažké a zle sa otvárajú skúsime ju dať do výkupu železa. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje odpredaj a vyradenie zariadenia starého detského 

ihriska a ostatných prvkov pred obecným úradom 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 

 



-podanie výzvy MFSR na 15 000€- MFSR vydalo výzvu na individuálne potreby obcí, 

podali sme žiadosť, chceli by sme namaľovať kancelárie a kultúrny dom, nové podlahy, 

vchodové dvere do kancelárie, namontovať klímu, nové žalúzie, oponu, zakúpili by sme 

dataprojektor s plátnom, podali sme na 15 000€, 5% spoluúčasť 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje podanie žiadosti na individuálne potreby obcí 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 

 

Bod 13 Rôzne 

-vyradenie knižnice z evidencie knižníc- nakoľko je knižnica dlhodobo nevyužitá a chátra, 

navrhujem zmeniť účel využitia budovy, knihy, ktoré sa v knižnici nachádzajú ponúkneme do 

knižnice v Leviciach poprípade do archívu alebo do zbierky. 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje zmenu účelu využitia budovy knižnice 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, poveruje starostu obce zabezpečiť potrebné úkony 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 

 

-zmluva o výpožičke- v mojom volebnom programe bolo zabezpečiť pojazdné potraviny 

alebo zriadiť v obci prevádzku potravín, podarilo sa mi oboje. Nedávno ma kontaktoval 

podnikateľ, ktorý chcel v našom okolí zradiť prevádzku potravín, hľadal vhodný obecný 

priestor, ktorý by bol za minimálne nájomné, jediný vhodný obecný priestor je budova 

knižnice, po prvotnej obhliadke sme sa s pánom dohodli, že nakoľko je budova schátraná sú 

potrebné investície, priestor prerobia za vlastné náklady a tým pádom priestor a budovu 

zveľadia, my im priestor budeme vypožičiavať bezodplatne nakoľko je aj v obecnom záujme 

zabezpečiť potraviny v obci. Prisľúbili, že predavač/ka bude z Ine a tým pádom zabezpečíme 

zamestnanie nášmu občanovi. Na základe vzájomných požiadaviek sme spracovali zmluvu 

o výpožičke, ktorá je k nahliadnutiu a prílohou zápisnice.  

 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje zmluvu o výpožičke za účelom zriadenia obchodu 

s potravinami  v obci. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI. 

 

-zrušenie DHZ – nakoľko náš DHZ nespĺňa svoj účel, pretože nemáme personál, ani 

techniku, funguje iba na papieri, navrhujem DHZ zrušiť a existujúci starú a nefunkčnú 

techniku darovať DHZ Vinodol, nakoľko nám chodia na obecné akcie a prisľúbili pomoc aj 

naďalej. Vedia si nefunkčnú techniku opraviť, prípadne použiť ako súčiastky na náhradné 

diely 

Prebehlo hlasovanie: Za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje zrušenie DHZ Iňa. 



Obecné zastupiteľstvo v Ini, poveruje starostu obce na potrebné úkony 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, schvaľuje darovanie starej techniky DHZ Vinodol 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 

 

 

Bod 14 Diskusia 

Pani poslankyňa Marianna Grmanová predniesla návrh na výzvu na spustošený pozemok pána 

Ladislava Éhna, ktorý má pozemok vedľa knižnice, pozemok je dlhodobo neudržiavaný a po 

posledných veľkých dažďoch sa mu zrútil aj plot 

Obecné zastupiteľstvo v Ini, berie na vedomie diskusné príspevky tak ako boli prednesené. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII. 

 

Bod 15 Záver 

Predsedajúci Mgr. Adrián Juhás, MBA, starosta obce na záver poďakoval prítomným za 

aktívnu  účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Starosta obce:  Mgr. Adrián Juhás, MBA 

Overovatelia zápisnice: Richard Vallo 

Simona Szabóová 

Zapisovateľka: Ivana Bahík 

 


